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Tidspunkt: Onsdag 30.8. 2023 kl. 18-20 

 
          
 

Fravær på mødet: Pernille, AB 
 
 
 

REFERAT:  

23 - 23 Velkommen til Ib Sø 

 Nyt medarbejdervalgt bestyrelsesmedlem 

  

23 - 24 Godkendelse referat 

 Godkendt 

  

23 - 25 Budgetopfølgning 

 Økonomiprogrammet kører stadig ikke, så det er ikke mu-
ligt at foretage ledelsestilsyn og give et realistisk billede af 
økonomien. Ledelsen har ikke helt positive forventninger, 

men glæder sig til at få adgang til systemet i starten af 

september. 
Bestyrelsen finder det mangelfuldt for skolens drift, at 
økonomisystemet ikke fungerer i så lang en periode og 
håber på en snarlig løsning. 

23 - 26 Behandling af 4 høringssvar 

 1. Vedr. opsigelse af driftsoverenskomst med Apoteker 
Norgaards børnehave 
2. Vedr. etablering af 12 vuggestuepladser i Troldehaven 
3. Vedr. etablering af 6 vuggestuepladser i Daycare Nord 
4. Vedr. nedlæggelse af Troldebakken i Dommerby 

 Høringsvarerne er drøftet i bestyrelsen. 
Bestyrelsen bakker op om besparelser ift. Strukturændrin-
ger. 
Mht. oprettelse af vuggestuepladser tager bestyrelsen det 
til efterretning. 

Louise formulerer og sender høringssvar i forlængelse af 
MED-møde i næste uge. 

23 - 27 Drøftelse af brev fra Sundhedsstyrelsen vedr. alko-
hol og nikotin 

 Bilag: Brev fra sundhedsstyrelse 

 Brevet fra Sundhedsstyrelsen er drøftet. 
Jacob Toft gennemgår skolens indsatser i forhold til pro-
blemstillingerne og informerer bl.a. om kommunens rus-
middelkonsulents arbejde med elever og forældre både i 
skolen og på forældremøder. 

Bestyrelsen finder skolens indsatser relevante og tilstræk-
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Side 2 

 

kelige og opfordrer til øget forældreopbakning til foræl-
dremødet vedr. rusmidler (ligger oftest i 8. klasse). 
Bestyrelsen ønsker, at sundhedsstyrelsens informations-

brev sendes ud til forældre. Dette gøres af ledelsen på be-
styrelsens vegne. 

23 - 28 Drøftelse af elevtransport 

 Der er ikke flere midler i den kommunale buspulje. Vi skal 

drøfte, hvordan vi lokalt håndterer konsekvensen heraf. 
Bilag: Princip cykelture i undervisningen 

 Bestyrelsen finder det trist, at der ikke kommunalt er mid-
ler til, at landskoler også kan gøre brug af de mange fine 
undervisningstilbud, som kommunen har etableret rundt 
omkring. 

Bestyrelsen drøfter muligheder, og i forlængelse heraf be-
sluttes det, at der skal ske justeringer i skolens princip for 

cykelture. 
Ledelsen kommer med baggrund i drøftelsen af punktet 
med et oplæg til et justeret princip på næste bestyrelses-
møde 

23 - 29 Drøftelse af brug af fondsmidler på legepladser mm. 

 En arbejdsgruppe har bedt om, at bestyrelsen drøfter, om 
skolen fremadrettet skal gøre mere brug af fondsansøg-
ninger. Sagen drøftes 

 Bestyrelsen giver grønt lys til, at der kan søges fondsmid-
ler. Dette gælder også i forhold til sponsorater, hvis det er 
foreneligt med skolens pædagogiske praksis 

23 - 30 Mindre informationspunkter fra Louise og andre 

 Skoleåret er kommet godt i gang. 
Fredag startes tradition op med fælles morgensang for he-
le skolen den første hverdag i måneden. 
Ledelsen informerer om, at der ansøges om at have 29 
elever i 1A. I samme ombæring informeres bestyrelsen 

om, at der organiseres med to-voksen-ordning i størstede-
len af timerne. 

Der har været ansættelsessamtale og ansat en lærer til 
udskolingen pr. 1.10.23 

23 - 31 Evt. 

 Ingen punkter 

  

 Punkter til næste gang: 
Mødedatoer 
Udkast til nyt cykleprincip 

  

  

  

  

  

  

 

 


